
• Als eigenaar van een woning in Veendam met energielabel D ben ik actief bezig met 
verduurzaming om mijn energieverbruik en kosten te verlagen. Mijn doel is om mijn woning zo 
dicht mogelijk bij nul op de meter te krijgen. Met mijn huidige gasverbruik, dat in december al 
meer dan €300 bedroeg ondanks een thermostaat van maximaal 19 graden, zijn maatregelen 
zoals dakisolatie en nieuwe kozijnen essentieel. 

• Op basis van advies van een onafhankelijk energieadviseur heb ik gekozen voor dakisolatie en 
het vervangen van mijn houten kozijnen, die niet geschikt zijn voor HR++- of triple glas. Deze 
maatregelen samen worden verwacht mijn energieverbruik met ongeveer 40% te verminderen 
(20% door dakisolatie en 20% door de nieuwe kozijnen en ramen). Het plaatsen van nieuwe 
kozijnen is bovendien een van de meest effectieve stappen voor oudere woningen zoals die van 
mij. Echter, ik ben teleurgesteld dat kozijnen niet vallen onder de subsidieregeling, terwijl 
deze vaak een grote koudebrug vormen en de effectiviteit van isolatiemaatregelen sterk 
kunnen vergroten. 

• Daarnaast ben ik van plan om verder te verduurzamen met een nieuwe cv-ketel of 
warmtepomp, zelfs als daarvoor minder subsidie beschikbaar is. Voor huiseigenaren zoals ik, 
die aanzienlijke investeringen doen (meer dan €35.000 in mijn geval), is een uitgebreide 
subsidieregeling van groot belang om verduurzaming haalbaar te maken. 

• Meer mogelijkheden voor VvE’s 
Mijn woning is onderdeel van een VvE, en ik zie hier nog veel ruimte voor verbetering in de 
regeling. Voor veel VvE's, waar gezamenlijke besluiten nodig zijn, is het complex om 
isolatiemaatregelen te financieren en uit te voeren. Ik pleit ervoor dat VvE’s ruimere 
mogelijkheden krijgen om subsidies aan te vragen en collectieve verduurzaming te realiseren. 
Dit zou verduurzaming voor woningen in dergelijke complexen veel toegankelijker maken. 

• Oproep tot uitbreiding subsidiemogelijkheden 
Ik verzoek u dringend om de subsidieregeling te herzien en maatregelen zoals het vervangen 
van oude kozijnen met HR++- of triple glas en collectieve oplossingen voor VvE’s op te nemen. 
Deze veranderingen zouden woningeigenaren zoals ik, die actief bijdragen aan het behalen van 
de klimaatdoelen, sterker ondersteunen en verduurzaming stimuleren. 

 


